



Til stede: Martin Frandsen (MF), Sten Emborg (SE), Jens Rosengaard (JR), Anders Bülow (AB), Grete Ørskov (GØ), Peter Smidt (PS), Henrik Bjerregaard Jensen (HBJ), Steffen Torvits (ST), Erik Kragh-Hansen (EKH), Jacob Christensen (JC).

Ikke til stede: Alle tilstede

Dagsorden:

1. Opsamling og underskrift af referat fra seneste møde.

2. Meddelelser siden sidst

- Post & meddelelser
- Indmeldelser siden sidst
- Udmeldelser siden sidst

3. Økonomi og nyt fra kassereren

4. Havnelavet Sundkrogen

5. Sager til behandling:

- a. Møde med Blad/Web udvalget på basis af Anders` s oplæg.
- b. Principdrøftelse af honorering af "frivilligt arbejde" (Affødt af kommentarer vedr. udbedring af platform ved bro 3).
- c. Kommunikationsudvalget. Er det dannet – og hvilke opgaver påtager udvalget sig? (Formel nedlæggelse af Web og Bladudvalget). *Tages formentlig under pkt. a*
- d. Formel sammenlægning af Drift- og Husudvalg. (Også et HS-anliggende).
- e. Besvarelse af henvendelser om medlemskab og/eller bådplads.
- f. Forslag til ændring af HS-Landpladsreglementet, paragraf 3 stk. 3 til evt. viderebehandling på næste HS-møde.

3.3. Fartøjer må kun stå på landpladsen, når masten er forsvarligt afstropet og sejlene er aftaget.

6. Nyt fra udvalg

- Pladsudvalget
- Drift- og husudvalget
- Bladudvalget
- Webudvalget
- Sejlerskolen
- Kapsejladsudvalget
- Sportsudvalget
- Festudvalget
- Nordreklubhusudvalget
- Lokalpolitisk udvalg

7. Planlægning af kommende aktiviteter

8. Eventuelt

9. Til næste møder



Referat

Ad 1) Opsamling og underskrift af referat fra seneste møde

Seneste referat blev godkendt og manglende underskrifter på tidligere referater blev indhentet.

- **Sten** snakker med Danske bank om anbringelse i sikre papirer, så vi ikke overskrider garantigrænsen på 750.000 og heller ikke behøver flere bankrelationer.
- **Peter og Grete** får gennemført depotrumsoprydning / -indretning. Der er bevilliget op til kr. 15.000,- til indretning / skabe. Beløbet overføres fra budget til båd håndtering.
- **Jacob** laver liste over medlemmer som vil bidrage på IT området til Infoudvalget.
- **Primærudvalgene** kommer senest **d. 15 november** med ønsker til den nye hjemmeside til Infoudvalget.
- **Sten** laver Winkasmøde-doodle med henblik på afholdelse af møde **inden d. 15. november**.
- Udestående beslutning omkring aflønning af frivilligt arbejde.
- **Pladsudvalget** kommer med indstilling omkring ændring af HS-landpladsreglement. Kommer under "Sager til behandling" på næste møde.
- **Pladsudvalget** kommer med indstilling omkring besvarelse af henvendelser om medlemskab / bådplads. Kommer under "Sager til behandling" på næste møde.

Ad 2) Meddelelser siden sidst

Post og meddelelser

Indmeldelser siden sidst (betalte og registrerede indmeldelser)

- Hans Ole Olsen
- Richard Strand
- Jaquè Mette Madsen
- Jane Bertholm Hansen
- Lars Dyhrberg Sørensen
- Henning Goldbeck
- Camilla Schou Madsen
- Kristian Paul Kildelund
- Esben Fiedler Røge

Udmeldelser siden sidst:

- Calle Nielsen
- Anja Kammacher

Ad 3) Økonomi og nyt fra kassereren

- Det ser ud til, at vi nogenlunde rammer det budgetterede underskud på kr. 400.000,-



Ad 4) Havnelavet Sundkrogen

- Hus- og Driftsudvalget sammenlægges.
- Forslag til ændring af HS-landpladsreglementet paragraf 3 stk. 3 sendes i Pladsudvalget og behandles med udgangspunkt i deres bemærkninger på næste bestyrelsesmøde.

Ad 5) Sager til behandling

- a. Kirsten Danø og Inger Billund deltog i aftenens møde med Blad/Webudvalget. Blad- og Webudvalget sammenlægges og ønsker fremover at hedde "Infoudvalget". Det har knebet med den løbende vedligeholdelse af vores hjemmeside, Infoudvalget ønsker derfor at gå over til en hjemmeside baseret på enten "Word Press" eller Winkas, Word Press er der mange som kender og kan operere i, mens Winkas har et færdigudviklet koncept, vi har adgang til via vores abonnement og kan tilbyde tillægsmoduler i form af f.eks. tilmeldings- og betalingsmoduler. Sten laver en doodle med henblik på fastlæggelse af møde med Winkas inden d. 15. november. Det overlades til Infoudvalget at træffe det endelige valg, da det bliver dem, der skal arbejde mest med det. Infoudvalget kan bruge flere medlemmer og Grete har 2 emner, som vil deltage på næste møde i Infoudvalget. Jacob laver en liste til udvalget over medlemmer som ved indmeldelse har tilkendegivet, at de kan bidrage på IT-området. Senest d 15. november skal primærudvalgene komme med ønsker til den nye hjemmeside. Grete har lavet et eksempel på en struktureret ønskeseddel og lægger den ud til inspiration.
- b. Det er en svær problematik, som vi vil arbejde lidt videre med. Foreløbigt vil der blive taget stilling fra sag til sag.
- c. Se punkt a.
- d. Se under Havnelavet.
- e. Punktet behandles på næste Pladsudvalgsmøde og Pladsudvalget laver så et oplæg til næste bestyrelsesmøde.
- f. Se under Havnelavet.

Ad 6) Nyt fra udvalg

Pladsudvalget

- Udvalget har fået et kreativt forslag til jollebøjepladser fra et medlem og tager det op i HS

Drift-/husudvalget

Arbejdsdag d. 5. november.

Infoudvalget

6. november er deadline for Brisen, som udkommer ultimo november. Allerede her vil generalforsamlingsdato blive varslet. I jan./feb. udsendes igen nyhedsbrev.

Sejlerskolen

- 8 ud af 9 elever bestod førerprøven d. 24. september. Dog opnåede alle 9 duelighedsbeviset
- Tovværkskursus er i år flyttet til 4 tirsdagsaftener i stedet for onsdage



Sportsudvalget

Udvalget har fået et tilbud på kr. 10.000,- + moms for bundmaling af J70`eren.

Festudvalget

SKK stiftelsesfest er flyttet til d. 29. oktober, da KVS bådoptagning også blev flyttet til denne dato.

Nordre klubhus

Lokalpolitisk udvalg

Ad 7) Planlægning af kommende aktiviteter

Der er HS-budgetmøde d. 3. november kl. 18.

Ad 8) Eventuelt

Ad 9) Næste møde

Næste møde torsdag d. 10. november kl. 17:30
Grete står for mad.